

INFORMATION

Please find below information about the installation of the CCTV monitoring system in the area of Semmelweis University.

Type of recording: digital
 Purpose of recording: protection of human life and personal safety, observation of dangerous materials; safeguarding business and banking documents, stocks and property protection.

The records are managed by:

1. The following colleagues of each specified unit of Semmelweis University are entitled to **records inspection**:
 - director
 - head of the financial unit
 - assigned system administrator
2. **The following colleagues of the Directorate of Security of Semmelweis University are entitled to records inspection**:
 - director
 - colleagues of the property protection unit
3. **The real-time video coverage can be inspected by the on-site security guards.**

Hereinafter the Act CXXXIII/2005 applies.

INFORMATIONEN

über den Betrieb im Gebiet der Semmelweis Universität ausgebauten elektronischen Überwachungssysteme

Datenaufzeichnung: digital
Zweck der Datenaufzeichnung: Schutz des menschlichen Lebens, Sicherheit, Sicherstellung der persönlichen Freiheit, Bewachung von gefährlichen Stoffen, Schutz von wirtschaftlichen Dokumenten, Bank- and Wertpapiergeheimnissen und Vermögensschutz.

1. Die Verwalter der Daten von den einzelnen Abteilungen der Semmelweis Universität dürfen die folgenden Personen sein:

- Direktor,
- wirtschaftlicher Leiter,
- der/die beauftragte System-Administrator.

2. Die Verwalter der Daten vom Sicherheitstechnischen Direktorat der Semmelweis Universität dürfen die folgenden Personen sein:

- der DirektorIn,
- wirtschaftlicher Leiter,
- die MitarbeiterInnen der Vermögensschutzabteilung.

3. Die am Ort im Bereich Personen- oder Vermögensschutz arbeitenden Personen sind berechtigt, das Live-Bild zu verfolgen.

Für die Weiteren Regelungen ist das Gesetz CXXXIII/2005. ausschlaggebend.


 Mészáros István
 Biztonságtechnikai Igazgató